

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEALS

OTTAWA, 1/5/03. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEALS.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR POURVOIS

OTTAWA, 1/5/03. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS LES APPELS SUIVANTS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:
<http://www.scc-csc.gc.ca>)

28815 **KP Pacific Holdings Ltd. - v. - Guardian Insurance Company of Canada, Canadian Northern Shield Insurance Company, AXA Pacific Insurance, General Accident Insurance Company of Canada and Sovereign General Insurance Co. (B.C.) 2003 SCC 25 / 2003 CSC 25**

Coram: McLachlin C.J. and Gonthier, Iacobucci, Major,
Bastarache, Binnie, Arbour, LeBel and Deschamps JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of British Columbia (Vancouver), Number CA027144, dated July 25, 2001, heard on February 18, 2003, is allowed with costs throughout to the appellant. The Court directs that the appellant's claim proceed to trial.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA027144, en date du 25 juillet 2001, entendu le 18 février 2003, est accueilli avec dépens en faveur de l'appelante dans toutes les cours. La Cour ordonne que la demande d'indemnisation de l'appelante soit instruite.

28821 **Gore Mutual Insurance Company - v. -Jim Christopher Churchland and Maria Magoloina Szalontai (B.C.) 2003 SCC 26 / 2003 CSC 26**

Coram: McLachlin C.J. and Gonthier, Iacobucci, Major,
Bastarache, Binnie, Arbour, LeBel and Deschamps JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of British Columbia (Vancouver), Number CA025800, dated July 25, 2001, heard on February 18, 2003, is dismissed with costs throughout to the respondents. The Court directs that the respondents' claim proceed to trial.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA025800, en date du 25 juillet 2001, entendu le 18 février 2003, est rejeté avec dépens en faveur des intimés dans toutes les cours. La Cour ordonne que la demande d'indemnisation des intimés soit instruite.

28472 **ECU-Line N.V. - v. - Z.I. Pompey Industrie, Société Lyonnaise de Messageries Nationales, John S. James Co., Polyfibron Technologies Inc., Ellehammer Packaging Inc., and all others having an interest in the cargo laden on board the M.V. "Canmar Fortune" (F.C.)**
2003 SCC 27 / 2003 CSC 27

Coram: McLachlin C.J. and Gonthier, Iacobucci, Major, Bastarache, Binnie and LeBel JJ.

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-29-00, dated January 25, 2001, heard on October 2, 2002 is allowed, the judgments of the courts below are overturned, and a stay of proceedings is issued in favour of the appellant, with costs to the appellant in this Court and the courts below.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-29-00, en date du 25 janvier 2001, entendu le 2 octobre 2002 est accueilli, les jugements des tribunaux d'instance inférieure sont infirmés et la suspension des procédures est accordée à l'appelante, avec dépens dans toutes les cours.
